
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE CELEBRADA EL DIA DE  2 DE MARÇ DE 
2006

A la Vila de Montblanc, el dia 2 de març de 2006, a tres quarts de deu de la nit, es reuneix a la Sala 
de Sessions de l’Ajuntament,  el Ple de l’Ajuntament en sessió ordinària, sota la Presidència de 
l’Alcalde el SR. JOSEP MARIA CAMPDEPADRÓS SANS, l’assistència dels Tinents d’Alcalde 
el SR.  CARLES  CARRERAS  OLLÉ,  el   SR.  GUILLEM  JANÉ  PUJOL,  el   SR.  JUAN 
LLORT VALLÈS i la SRA. MARIA AGNÉS RIBÓ FOGUET; i l’assistència dels Regidors el 
SR.  XAVIER  MARTÍ  ESPLUGAS,  el   SR.  JORDI  VILLAR  LIARTE,  el  SR.  JOSEP 
ANDREU  I  DOMINGO, el  SR.  JOSEP  MARIA  COMBALIA  PRATS,  la SRA.  PILAR 
MAGRINYA  RULL, el SR.  JOAN  MOGAS  AMOROS,  el SR.  XAVIER  HUGUET 
NAVARRO, i el SR. DAVID VALLVERDÚ GENÉ i, assistits pel Secretari de la Corporació, el 
Sr.  ALBERT ESTÉBANEZ LÓPEZ,  que certifica, i  l’Interventor,  el Sr.  RAMÓN PIÑEIRO 
GUIBERNAU.  

PRIMER PUNT.-  APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS

S’aprova per unanimitat l'acta de la sessió de 12 de gener de 2006.

SEGON PUNT.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS D’ALCALDIA

El Sr. Andreu es refereix al Decret d'Alcaldia 26/2006 d'investigació de la legalitat urbanística de 
les  obres d'un bloc  a  la  Carretera  de Reus,  on consta  que  s'inicia  l'expedient  a  sol.licitud dels 
regidors d'Esquerra Republicana de Catalunya, i diu que no s'ha d'amagar darrera d'altres regidors, 
que ells  no han dit  que fes res i  que si  per l'altre cas del  Carrer Miquel Alfons va servir  una 
denúncia verbal que això ho troba malament.

TERCER  PUNT:  DONAR  COMPTE  DE  LES  RESOLUCIONS  DE  LA  JUNTA  DE 
GOVERN LOCAL

Es dóna compte de les resolucions de la Junta de Govern Local.

ACCIÓ MUNICIPAL

QUART PUNT: NOMENCLATOR CARRER PLA PARCIAL 11 

El Sr. Alcalde diu que quan es va realitzar el nomenclàtor del Pla Parcial 11 és va entendre que 
aquest carrer prenia el nom de l'Avinguda del General Prim, però tècnicament s'ha de determinar un 
nom diferenciat.

El Sr. Vallverdú diu que troben bé el nom, però que s'hauria d'afegir quelcom al dictamen perquè es 
sabés de qui s'està parlant.

El Sr. Andreu diu que votaran favorablement a aquest nomenclàtor. Diu que els carrers d'aquest Pla 
Parcial evoquen l'època medieval.

Tots els grups estan d'acord a afegir al dictamen una breu explicació de la persona de Maria de 
Lluna.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord:
 



Vist que el Ple de la Corporació de data 29 de juliol de 2004 va aprovar el nomenclàtor de carrers 
del Pla Parcial 11.

Vist que el primer carrer del Pla Parcial 11, paral·lel a l'Avinguda del General Prim, resta per ser 
nomenat.

Vist que el nom proposat és el de Carrer de Maria de Lluna.

Vist l’informe emès pel Director de l’Arxiu Històric Comarcal de Montblanc, de data 27 de febrer, i 
del que no se’n desprèn cap impediment en relació a les propostes efectuades.

Vist que Maria de Lluna va ser l'esposa de Martí l'humà, duc de Montblanc, que quan el seu marit 
es trobava a Sicília, va presidir el parlament de Barcelona. A més a més, a la pràctica, per les 
llargues absències de Martí l'Humà, es pot considerar que va ser la vertadera titular del primer ducat 
de Montblanc.

Per aquest motiu, s'acorda:

PRIMER: Aprovar el següent nomenclàtor del carrer:

- Carrer de Maria de Lluna: que discorre paral·lel a  l'Avinguda del General Prim, entre 
aquesta Avinguda i el Carrer Regne d'Aragó, i perpendicular al Carrer Capdepera i al 
Carrer Daroca.

SEGON: Notificar aquest acord als veïns afectats, i a l’oficina de Correus de Montblanc.

CINQUÈ PUNT: APROVACIÓ DEFINITIVA ORDENANÇA SOROLLS

El Sr. Vallverdú diu que es desestima l'al·legació, però que tècnicament era possible acceptar-la. 
Diu que la motivació és política, cosa que troba bé per protegir els habitatges. Diu que s'ha de tenir 
molta ma esquerra amb l'aplicació de l'Ordenança per evitar problemes més greus.

El Sr. Andreu diu que l'urbanisme de Montblanc és complicat com demostra aquesta al·legació. Diu 
que no és un problema d'ara sinó que ve de lluny doncs aquesta empresa s'ha vist afectada pel 
creixement del poble. Diu que l'al·legació és raonable, que l'empresa està ficant de la seva part 
doncs està intentant minimitzar els sorolls i molèsties als veïns, però que troben correcte l'aplicació 
restrictiva de la normativa, però s'ha de mirar d'arreglar la convivència entre els veins i l'empresa 
kadem.

El Sr. Villar diu que el cas d'aquesta empresa és complex perquè l'empresa estava abans que els 
habitatges. Diu que a la llum de l'al·legació es va demanar consell tècnic a l'empresa ECOMEDI, 
empresa encarregada de fer els primers Mapes Acústics facilitats per la Generalitat de Catalunya i 
redactora  de  la  proposta  de  Mapa  de  capacitat  acústica  de  Montblanc,  que  va  determinar  que 
tècnicament és podria acceptar qualsevol de les dues postures, que el criteri de la Generalitat és el 
de defensar els interessos dels més desfavorits, que en aquest cas són els habitatges, però que era 
una opció que havia de prendre l'Ajuntament. Diu que l'equip de govern va consensuar que l'opció 
més adequada era la de defensar als habitatges i continuar amb la proposta que ja va estar aprovada 
inicialment pel Ple de l'Ajuntament.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord:

Vista la Disposició Addicional Sisena de la Llei 16/2002, de 28 de juny, de protecció contra la 



contaminació sonora on s’indica que els ajuntaments de municipis de més de cinc mil habitants han 
d’aprovar  les  ordenances  reguladores  de  la  contaminació  per  soroll  i  vibracions  d’acord  amb 
aquesta Llei, en el termini de tres anys a comptar de la data d’entrada en vigor d’aquesta Llei, i 
traslladar-les al Departament de Medi Ambient i que, com indica la Disposició Final Tercera de la 
mateixa, l’entrada en vigor va ser l’octubre de l’any 2002.

Vist que el Ple de la Corporació, en data 13 d'octubre, va aprovar inicialment l'Ordenança municipal 
per a la regulació i millora de la qualitat sonora ambiental del municipi de Montblanc i el Mapa 
Acústic de Montblanc.

Vist  que es va exposar al  públic  mitjançant  anuncis inserits  en el  B.O.P.  Núm. 263,  de 16 de 
novembre, i al DOGC  núm. 4515, de 22 de novembre, i s'han presentat al·legacions:

• Al.legació presentada per Francis Batista, Director General de Kadem Montblanc, S.L.:

Que es modifiqui el Mapa de capacitat Acústica aprovat conjuntament amb l’Ordenança,  
just en la línia de separació de la fàbrica i els veïns per ser més coherents amb la realitat  
d’aquest  terreny  i  amb la  disposició  dels  diferents  mapes  acústics  aplicats  fins  avui  a  
Catalunya, on normalment una línia vermella de sensibilitat acústica C (Lar< 70 dBA),  
sempre ve seguida d’una groga de sensibilitat acústica B (Lar< 65 dBA).

Vist l'informe   realitzat per l'empresa ECOMEDI, empresa encarregada de fer els primers Mapes 
Acústics facilitats per la Generalitat de Catalunya i redactora de la proposta de Mapa de capacitat 
acústica de Montblanc on s'indica:

• “Quan s’invoca la presència d’una línia groga que separi la zona C (d’ús industrial)  de la 
zona A (d’ús residencial), entenc que es vol dir una zona de transició entre ambdós usos, ja 
que la línia en sentit estricte no es pot dibuixar paral·lelament a les línies verda i vermella, 
atenent els criteris generals d’elaboració dels Mapes Acústics (on s’acoloreixen els límits 
exteriors de les illes de cases i no les zones internes).

Aquesta zona de transició, o d’atenuació sonora, entre la zona industrial del Polígon Lluís 
Companys i la zona residencial adjacent sí que està representada en el Mapa de Capacitat 
Acústica. Aquesta zona ve determinada per la projecció de les línies grogues que separen 
ambdues zones de diferent sensibilitat al carrer Barberà de la Conca i al passeig de l’Estació.

Aquesta separació és d’uns 10 metres pel carrer Barberà de la Conca i d’uns 20 metres pel 
passeig de l’Estació, distàncies habituals en les què es considera possible la reducció dels 
nivells sonors (tot i que depèn en cada cas de les fonts, de la configuració de les edificacions 
i dels camins de propagació) 

En la mesura de 24 h. realitzada el desembre de 2001 en aquest punt, s’hi constata un nivell 
d’immissió diürn de 61,7 dBA el dia 18 de desembre i de 59’0 dBA el dia 19 de desembre, a 
ran de la façana exterior dels habitatges limitants amb la zona industrial. D’aquest valors es 
pot determinar, per aquests habitatges, una zona de sensibilitat acústica alta o de sensibilitat 
acústica  moderada. Els  nivells  mitjos que  es  reben  normalment  als  habitatges són 
suportables si els comparem amb els nivells generats pel trànsit, exceptuant, és clar,  les 
puntes que es puguin produir de forma temporal. 

La proposta de zonificació actual està d’acord amb el criteri de protegir al màxim la zona 
residencial.

És competència de l’Ajuntament de Montblanc fixar els nivells límit d’immissió sonora i les 



zones de sensibilitat acústica en tot el territori  municipal.

D’acord amb les consideracions anteriors, és podria ampliar la zona d’afectació industrial 
fins al límit d’edificació residencial posterior (sense arribar al carrer Barberà de la Conca, el 
qual queda apantallat per les pròpies edificacions d’habitatges).

En  aquesta  nova  situació  les  façanes  posteriors  dels  habitatges,  encarades  a  la  zona 
industrial, tindrien una sensibilitat acústica moderada (límit d’immissió sonora entre 60 i 65 
dBA), absorbint així els nivells de soroll normals de l’activitat industrial.

Tot  i  la  consideració  anterior  caldrà  tenir  present  que  puntes  d’activitat  industrial  o 
determinats  processos  poden  superar  aquests  nivells  límit,  sobretot  durant  el  període 
nocturn,  degut  a  la  presència  de  màquines  o  processos  a  l’exterior  de  les  edificacions 
industrial i/o als mateixos processos industrials del seu interior, com també a l’absència de 
barreres de propagació més efectives que la distància de separació entre les zonificacions 
d’usos diferents.”

Vist l'article 162.2 de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya i els articles 60 i ss. del 
ROAS.

Per tot allò exposat, s'acorda:

PRIMER: Desestimar  l'al·legació  presentada  per  Francis  Batista,  Director  General  de  Kadem 
Montblanc, S.L. per les raons ja exposades anteriorment.

SEGON: Aprovar definitivament l'Ordenança municipal per a la regulació i millora de la qualitat 
sonora ambiental del municipi de Montblanc i el Mapa Acústic de Montblanc, publicant al BOP de 
Tarragona  el text íntegre de la mateixa.

TERCER: Trametre  el  present  acord  a  la  Delegació  del  Govern  de  l'estat  a  Tarragona  i  a  l 
Departament de Governació de la Generalitat de Catalunya.

SISÈ  PUNT:  CORRECCIÓ  D'ERRADES  MATERIALS  ACORD  APROVACIÓ 
PROVISIONAL MODIFICACIÓ PUNTUAL PGOU, MODIFICACIÓ DE LA CLAU CJ-1

El  Sr.  Vallverdú  diu  que  no  està  d'acord  amb la  solució  aportada  i  creu  que  s'hauria  d'haver 
solucionat abans i millor.

El Sr. Huguet diu que lamenta que la correcció d'errades no sigui corregir el propi acord. Diu que 
votaran desfavorablement pel fons de l'assumpte.

El Sr. Andreu diu que l'equip de govern va dir que tindria una solució d'una manera molt ràpida i 
que aquestes errades retrasen la solució casi dos mesos. Diu que al ser dos punts semblants, es 
tractin conjuntament.

Tots els grups acorden tractar els punts sisè i setè conjuntament i fer votacions separades.

El Sr. Andreu diu que són els punts més negres de la història de Montblanc. Diu que estan fets per 
solucionar punts en concret, on s'ha actuat amb prepotència i mala fe perquè la gent del poble vegi 
qui mana. Diu que vol recordar dos casos que encara persisteixen i que són iguals o semblants, amb 



responsabilitat directa del Sr. Alcalde  doncs era el regidor d'urbanisme de fa dos legislatures. Un 
és el cas de Revivasa perquè hi ha terreny de via pública dins de la seva reixa i no s'actua. Diu que 
l'arquitecte municipal sempre diu que l'ocupació de via pública és molt greu, però ell mateix va 
acceptar i aprovar aquell Pla Parcial. Un altre cas és el del Polígon Lluís Companys que també 
s'ocupa carrer amb tanca i obres. Diu que el problema actual són pocs metres i que aquests casos 
són molts metres. Diu que ja va dir a la Comissió Informativa que l'autorització de la Kadem creia 
que ho havia fet ell però va ser el Sr. Borràs. Diu que el cas del carrer Miquel Alfonso és molt 
negre. Diu que el setè punt és igual, diu que encara no està aprovat i ja hi ha qui ho infringeix al 
costat d'aquests xalets del carrer Miquel Alfonso, doncs es veu clar que no se segueix la norma. Diu 
que hi ha dos vares de medir i dos velocitats, doncs l'arquitecte municipal està tant ocupat que 
encara no ha informat aquest fet, tot i que fa més d'un mes.

El Sr. Alcalde diu que amb aquests punts el que es fa es adjuntar les al·legacions i la resposta a les 
al·legacions als acords ja fets al passat Ple i que és una condició de la Comissió d'urbanisme de 
Tarragona.

Sotmès el dictamen a votació s'aprova per set vots a favor dels grups municipals ApM i CiU i sis 
vots en contra dels grups municipals ERC, IpM i GdP, adoptant-se el següent acord:

Vist que el Ple de la Corporació en la seva sessió de data 30 de novembre de 2005 va aprovar 
provisionalment  la   modificació  puntual  del  Pla  General  d’ordenació  urbana  de  Montblanc, 
modificació de la clau CJ-1.

Vist que a l'acord aprovat provisionalment hi havia una errada material subsanable consistent en la 
no reproducció del contingut de les al·legacions presentades i la desestimació de les al·legacions 
redactada per l'Arquitecte Municipal, i que formava part de l'expedient, i que s'annexa al present 
acord  i que va ser objecte de debat per part de tots els grups municipals.

Vist l'article 105.2 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre,  de règim jurídic de les administracions 
públiques i el procediment administratiu comú, modificada parcialment per la Llei 4/99, de 13 de 
gener, on regula la rectificació d'ofici dels errors materials dels actes de l'Administració.

Per tot això, s'acorda:

PRIMER: Rectificar els errors materials que existien a l'acord d'aprovació provisional incorporant 
el text de l'informe de secretaria als antecedents i incorporar el següent acord: “Desestimar les 
al·legacions en base a l'informe reproduït en antecedents”.

SEGON:  Continuar amb la tramitació de l'expedient d'aprovació  provisional de la  modificació 
puntual del Pla General d’ordenació urbana de Montblanc,  modificació de la clau CJ-1.

SETÈ  PUNT:  CORRECCIÓ  D'ERRADES  MATERIALS  ACORD  APROVACIÓ 
PROVISIONAL  MODIFICACIÓ  PUNTUAL  PGOU,  MODIFICACIÓ  DE  LES 
CONDICIONS GENERALS D'OCUPACIÓ EN PLANTA SOTERRANI.

Sotmès el dictamen a votació s'aprova per set vots a favor dels grups municipals ApM i CiU i sis 
vots en contra dels grups municipals ERC, IpM i GdP, adoptant-se el següent acord:

Vist que el Ple de la Corporació en la seva sessió de data 30 de novembre de 2005 va aprovar 
provisionalment  la   modificació  puntual  del  Pla  General  d’ordenació  urbana  de  Montblanc, 
modificació de les condicions generals d'ocupació en planta soterrani.



Vist que a l'acord aprovat provisionalment hi havia una errada material subsanable consistent en la 
no reproducció del contingut de les al·legacions presentades i la desestimació a les al·legacions 
redactada per l'Arquitecte Municipal, i que formava part de l'expedient,i que s'annexa al present 
acord, i que va ser objecte de debat per part de tots els grups municipals.

Vist l'article 105.2 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre,  de règim jurídic de les administracions 
públiques i el procediment administratiu comú, modificada parcialment per la Llei 4/99, de 13 de 
gener, on regula la rectificació d'ofici dels errors materials dels actes de l'Administració.

Per tot això, s'acorda:

PRIMER: Rectificar els errors materials que existien a l'acord d'aprovació provisional incorporant 
el text de l'informe de secretaria als antecedents i incorporar el següent acord: “Desestimar les 
al·legacions en base a l'informe reproduït en antecedents i excloure de la modificació puntual la 
Clau CJ-1”.

SEGON:  Continuar amb la tramitació de l'expedient d'aprovació provisional de la  modificació 
puntual del pla general d’ordenació urbana de Montblanc,  modificació de les condicions generals 
d'ocupació en planta soterrani.

VUITÈ PUNT: VERIFICACIÓ TEXT REFÓS PLA PARCIAL 23, PARC LOGÍSTIC 1

El Sr. Alcalde diu que com es va explicar a la reunió informativa la Comissió d'Urbanisme de 
Tarragona ha informat a l'Arquitecte Municipal que el text presentat no serà aprovat, però que com 
no es disposa d'aquest informe per escrit es retira el punt.

El Sr. Huguet diu que els informes que van realitzar els tècnics no desapareixin.

NOVÈ PUNT: APROVACIÓ INICIAL MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PLA GENERAL 
DE MONTBLANC, DE CANVI DE QUALIFICACIÓ I  APARCAMENTS PLANS D'EN 
JORI.

El Sr. Vallverdú diu que és urgent procedir amb aquest punt doncs en cas contrari s'haurà de pagar. 
Diu que és injust pels altres propietaris que van acceptar deixar passar la línia per sobre de les seves 
propietats sense rebre res a canvi.

El Sr. Huguet diu que ho aprovaran pels 300 milions de penalització. Diu que s'ha comentat que al 
Ple passat no hi havia prou temes, en canvi es podria haver passat aquest, doncs el primer plaç que 
s'estableix al conveni de tres mesos ja s'ha exhaurit.

El Sr. Andreu diu que els pactes signats ja s'han incomplert pel que fa al plaç. Diu que aquesta 
empresa ve per la vidriera, en aquell moment no se li demana cessions, ni zona verda per considerar 
urbana la finca. Diu que amb aquest canvi, l'empresa hi guanya molt doncs  se li dona molta més 
façana i  això produeix una situació injusta  pels  altres propietaris  que  van autoritzar  la  línia,  i 
aquests condicionen l'Ajuntament, doncs si no es fa el que s'ha pacta s'ha de pagar 300 milions. Diu 
que aquesta finca va ser comprada per 8,4 milions de pessetes i ara es valora per 303. Diu que és 
molt injust pels altres propietaris que no han imposat ni preu ni garanties. Diu que aquest punt 
s'haurà d'acceptar perquè sino s'haurà de pagar. Pregunta si  la vialitat  serà imputable a tots els 
propietaris inclosa ALA o no, perquè de l'informe de l'arquitecte no es pot comprovar perquè cada 
vegada són més curts. Diu que actualment la finca no té casi façana i amb la permuta hi guanya 
molta. Demana una aclaració abans de votar.



El Sr. Alcalde diu que pel que fa a la vialitat és la mateixa que la que venia definida al PP-14. Diu 
que la permuta es realitza per compensar el greu perjudici del canvi de traçat de la línia, doncs els 
hi partia la finca en dos. Considera que s'hauria de repercutir per quotes urbanístiques.

El Sr. Andreu demana poder veure el Pla General de Montblanc. Diu que el Sr. Alcalde no sap de 
què parla, doncs al PP-12 no hi ha tants veïns, doncs només hi ha dos.

El Sr. Alcalde diu que és el Sr. Andreu qui no sap de què parla, doncs el PP-12 és el que correspon 
a Tèxtils i Fruites i el PP-14 a Fraphe, on hi ha tres veïns.

Sotmès el dictamen a votació s'aprova per dotze vots a favor dels grups municipals ApM, CiU, 
ERC i IpM i una abstenció del grup municipal GdP, adoptant-se el següent acord:

Vista la proposta de modificació puntual del Pla General de Montblanc, de modificació del canvi de 
qualificació i aparcaments als Plans d'en Jori.

Vistos els articles 94 en relació amb els arts. 70, 74, 78 i 83 de la Llei 2/2002, de 14 de març, 
d’Urbanisme, modificada per la  Llei  10/2004, de 24 de desembre,  per  al  foment de l'habitatge 
assequible,  de la sostenibilitat  territorial  i  de l'autonomia local,  arts.  22.2.c i  47.2 ll)  de la  llei 
7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les Bases de Règim Local, modificada per la Llei 57/2003, de 16 
de desembre, de mesures per la modernització del Govern Local,  i legislació concordant.

Vist l’informe emès pel Secretari  i l'Arquitecte de l'Ajuntament, s'acorda:

PRIMER:Aprovar inicialment la modificació puntual del Pla general de Montblanc descrita en 
antecedents.

SEGON: Exposar al públic aquest acord per un termini d'un mes, mitjançant anuncis inserits en el 
Butlletí oficial de la Província, i en un dels diaris de més circulació de la província.

TERCER:  S'acorda  la  suspensió  de  l'atorgament  de  llicències  parcel·lació,  edificació  i 
enderrocament en els àmbits per als quals les noves determinacions comportin modificacions de 
règim urbanístic.

QUART: Sol·licitar els informes pertinents als organismes afectats.

CINQUÈ: Notificar aquest acord als propietaris afectats per la modificació.

DESÈ PUNT: SUPRESSIÓ SERVEI MUNICIPAL D'ESCORXADOR

El Sr. Vallverdú diu que el servei era car i dificil de mantenir. Diu que és un local ideal per fer la 
biblioteca, però és una pena suprimir el servei, doncs impedeix tenir carn matada a Montblanc i 
incentivar la professió de  grangers. Diu que de la mateixa manera es podria suprimir el servei de 
Policia Local, doncs es formen i marxen a altres pobles.

El Sr. Huguet diu que vol saber que es vota. Diu que si s'aprova una compensació de 23.000 euros 
per Junta de Govern hauria d'estar al pressupost i si no és així cal modificar el pressupost. Vol 
saber si es cobrarà la taxa de l'any 2006 si no està al pressupost. Diu que s'ha de facilitar tota la 
informació. Diu que votaran favorablement perquè no queda altre remei.

El Sr.  Andreu diu que està d'acord amb tot  allò dit  pels companys d'oposició.  Diu que ara se 



suprimeix  el  servei  i,  en  canvi,  ja  s'ha  licitat  l'obra  de  la  biblioteca.  Diu  que  pel  que  fa  al 
finançament de la biblioteca, el Sr. Jané al Ple de Pressupostos va dir que els 500.000 euros es 
finançarien amb un deute emfitèutic i això és quelcom molt enrevessat. Diu que quan el Sr. Jané 
estava a Valls la Generalitat ja li va tirar un projecte molt semblant enrera. Diu que no es pot passar 
la propietat a una tercera persona i pagar-li una quota. Diu que com no han trobat finançament 
deixaran el problema al proper Equip de Govern. Demana que no es facin invents.

La Sra. Ribó diu que ara només se suprimeix el servei i res més. Diu que els interessats ja estan 
d'acord com havia de ser i que es pot comentar quan es vulgui. Diu que la biblioteca es farà i que 
ara, només s'aprova la supressió del servei d'escorxador. 

El Sr. Jané diu que el deute emfitèutic de Valls està vigent. Diu que és el cas del Kursaal i és 
d'acord amb la Generalitat que va donar el vist i plau i que es va aprovar essent alcalde d'ERC.

El Sr. Alcalde diu que durant les negociacions fins i tot l'Ajuntament va oferir un terreny però van 
declinar la proposta.

El Sr. Huguet vol saber com es pagarà si no hi ha partida.

El Sr. Jané diu que es compensarà.

El Sr. Huguet pregunta al Sr. Interventor si es podia prendre l'acord sense partida.

El Sr. Interventor diu que ha d'haver partida.

El Sr. Carreras diu que ara el que s'està aprovant és un altre punt.

Sotmès el dictamen a votació s'aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord:

Vist que el Servei Municipal d'Escorxador es ve realitzant en virtut d'un conveni entre l'Ajuntament 
de Montblanc i els Industrials Cansaladers per a l'explotació del servei de l'escorxador municipal 
signat al 1986.

Vist  l'article  26  de  la  Llei   7/1985,  de  2  d'abril,  reguladora  de  les  Bases  del  Règim  Local, 
modificada per la Llei 57/2003, de 16 de desembre, de mesures per a la modernització del Govern 
Local on no s'estableix com obligatori el servei d'escorxador municipal per a municipis de entre 
5.000 i 20.000 habitants, com és el cas de Montblanc.

Vist  l'article  163 del  ROAS on es  regula  la  supressió dels  serveis  locals  que  no  constitueixen 
competència pròpia de caràcter obligatori sempre i quan existeixin motius d'interés públic justificats 
documentalment.

Vist l'informe de l'interventor de l'Ajuntament on queda pal.lès que el servei municipal d'escorxador 
municipal és deficitari, doncs amb la taxa regulada a l'ordenança municipal no és pot fer front a les 
despesses necessàries per adequar l'edifici a la nova normativa sanitària, indicada per l'inspector en 
les seves visites a Montblanc, com a conseqüència que únicament és utilitzat per dos usuaris.

Vist que la Junta de Govern Local de data 25 d'octubre va iniciar l'expedient per a la supressió del 
servei municipal d'escorxador.

Vist  que l'expedient es va sotmetre  a  informació pública per un període de trenta  dies amb la 
publicació al BOPT  num. 275 de 30 de novembre, i es va notificar als usuaris de l'escorxador, 



sense que en el període d'exposició pública s'hagin presentat al.legacions.

Vist  l'article  26  de  la  Llei   7/1985,  de  2  d'abril,  reguladora  de  les  Bases  del  Règim  Local, 
modificada per la Llei 57/2003, de 16 de desembre, de mesures per a la modernització del Govern 
Local on no s'estableix com obligatori el servei d'escorxador municipal per a municipis de entre 
5.000 i 20.000 habitants, com és el cas de Montblanc.

Vist  l'article  163 del  ROAS on es  regula  la  supressió dels  serveis  locals  que  no  constitueixen 
competència pròpia de caràcter obligatori sempre i quan existeixin motius d'interés públic justificats 
documentalment.

Per tot allò exposat, s'acorda:

PRIMER: Suprimir el servei municipal d'escorxador.

SEGON: Notificar el present acord als interessats i als Departaments de Sanitat i Agricultura de la 
Generalitat de Catalunya.

ONZÈ PUNT: CESSIÓ TERRENY AL CONSELL COMARCAL PER FER UN VIVER 
D'EMPRESES

El Sr. Vallverdú diu que no té res a dir. Diu que és una bona proposta i que li agradaria saber les 
operacions que es volen realitzar.

El  Sr.  Andreu  felicita  a  l'Equip  de  Govern  doncs  diu  que  és  el  primer  assumpte  que  fan  per 
incentivar la qüestió empresarial de Montblanc, tot i que la iniciativa prové del Consell Comarcal 
de la Conca de Barberà. Diu que lamentablement només marxen empreses com Fraphe Services o 
Gemiplast. Diu que com a portaveu del grup d'ERC vol que consti en acta un fet que troben molt 
desafortunat, i que és que al Sol de l'Horta els dos arquitectes municipals s'han quedat en nom d'un 
tercer unes naus. Diu que pot ser legal però que no està bé que comprin això a nom d'un altre. Diu 
que ERC ho desaprova.

El Sr. Alcalde diu que amb aquest viver d'empreses ajudarà a desenvolupar iniciatives empresarials 
i que és una bona iniciativa per Montblanc.

Sotmès el dictamen a votació s'aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord:

L’àrea de promoció econòmica del Consell Comarcal de la Conca de Barberà  sol·licità d’aquest 
Ajuntament  la  cessió gratuïta  de l’immoble  patrimonial  del  bé immoble municipal  de caràcter 
patrimonial  a  l’àrea de promoció econòmica del  Consell  Comarcal  de  la  Conca de Barberà el 
terreny de propietat municipal situat  al Pla parcial el Sòl de l’Horta PP-11  i té les característiques 
físiques següents:  Parcel·la número vuitanta u, amb una figura sensiblement rectangular i amb una 
superfície de 2.610,9 metres quadrats. Confronta: Nord, amb la finca número 52 destinada a espais 
lliures de l'Ajuntament de Montblanc, a l'Est, amb carrer número dos, a l'Oest amb la finca número 
52 destinada a  espais  lliures de l'Ajuntament de Montblanc i  al  Sud amb carrer número 1.  La 
qualificació urbanística d’equipaments en el Pla Parcial 11, qualificat com a bé patrimonial, . per a 
la finalitat de construcció d'un Centre d'Iniciatives Empresarials.

Aquest  Ajuntament  ha  tramitat  el  corresponent  expedient,  en  el  qual  ha  restat  acreditat  que 
l’immoble té naturalesa patrimonial, que no és inclòs en cap pla d’ordenació que el faci necessari a 
la  corporació,  que les finalitats  previstes  són d’utilitat  pública i  en benefici  de la  població del 



municipi  i  que  no  podrien  ser  assolides  mantenint-ne  l’Ajuntament  el  domini  o  condomini  o 
constituint-hi un dret real, a favor de la fundació interessada.

Sotmès  l’expedient  a  informació  pública,  no  s’hi  ha  presentat  cap  al·legació  dins  el  termini 
corresponent. Així mateix, s’ha tramès l’expedient al Departament de Governació de la Generalitat.

Per tant, s’han complert tots els requisits establerts als articles 195 i següents de la Llei 8/1987, de 
15 d’abril, municipal i de règim local de Catalunya, per acordar l’esmentada cessió gratuïta, que es 
considera d’interès per al municipi. D’altra banda, la privació de la propietat del bé esmentat no 
representa cap perjudici, vist que, pel mal estat de conservació que presenta, és difícil obtenir-ne 
cap rendiment econòmic, a la qual cosa s’afegeix la manca de previsió de servir-se’n per a cap 
servei públic municipal.

Per tot això, amb les prescripcions que marquen l’article 47.3.l) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, de 
bases del règim local, i l’article 112.3.o) de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, dels 
següents, s'acorda:

PRIMER: CEDIR amb caràcter gratuït i permanent a l’àrea de promoció econòmica del Consell 
Comarcal de la Conca de Barberà  la plena propietat del bé immoble municipal i de qualificació 
patrimonial, del bé immoble municipal de caràcter patrimonial a l’àrea de promoció econòmica del 
Consell Comarcal de la Conca de Barberà el terreny de propietat municipal situat  al Pla parcial el 
Sòl de l’Horta PP-11  i té les característiques físiques següents:  Parcel·la número vuitanta u, amb 
una figura sensiblement rectangular i amb una superfície de 2.610,9 metres quadrats. Confronta: 
Nord, amb la finca número 52 destinada a espais lliures de l'Ajuntament de Montblanc, a l'Est, amb 
carrer número dos, a l'Oest amb la finca número 52 destinada a espais lliures de l'Ajuntament de 
Montblanc  i  al  Sud amb carrer  número 1.  La  qualificació urbanística  d’equipaments  en el  Pla 
Parcial  11,  qualificat  com a  bé  patrimonial.  d’aquesta  població,  per  destinar-lo  a  la  promoció 
econòmica de la comarca.

SEGON: FIXAR en tres anys el termini màxim per al compliment de les finalitats de la cessió, i en 
trenta anys el termini mínim durant el qual s’ha de mantenir l’ús del bé per a les finalitats objecte de 
la cessió.

TERCER: DISPOSAR que si el bé cedit no es destina a l’ús previst, o deixa d’estar afectat al 
mateix  fi,  en  els  terminis  fixats,  revertirà  automàticament  de  ple  dret  al  patrimoni  d’aquest 
Ajuntament, i s’haurà d’estendre acta notarial de constatació de la no destinació, que serà notificada 
en forma legal, perquè la reversió produeixi efecte, i sens perjudici del dret de l’Ajuntament a rebre, 
si escau, el valor dels danys i perjudicis causats i el del detriment experimentat pels béns.

QUART:  FACULTAR  l’alcalde  a  signar  tots  els  documents  públics  i  privats  necessaris  per 
executar els acords anteriors.

DOTZÈ PUNT: MOCIÓ PRO SELECCIONS ESPORTIVES CATALANES

El Sr. Combalia diu que estan d'acord. Diu que aquesta iniciativa ja s'ha presentat altres vegades i és 
interessant que els Ajuntaments donin el seu suport.  Diu que hi ha partits que no són coherents, 
doncs als llocs de decisió com el Parlament Espanyol, en el moment de defensar la proposta que hi 
havia a l'Estatut, ERC es queda sola i els altres partits opten per claudicar i votar continuar amb la 
situació actual.

El Sr. Carreras diu que CiU, encara que el Sr. Combalia digui quelcom de diferent, recolçaran la 
proposta. Diu però, que qui decidirà serà el poble.



El Sr. Alcalde diu que espera que tots els pobles votinj el mateix que s'està votant a Montblanc.

Sotmès el dictamen a votació s'aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord:

La  societat  catalana  ha  demostrat  abastament  la  voluntat  de  tenir  representació  esportiva 
internacional. Amb aquest objectiu s’han organitzat gran quantitats d’actes, que malgrat que van 
començar ara ja fa alguns anys, i dels quals es podria destacar, per citar-ne algun, la recollida de 
mig milió de signatures,  encara avui es manté l’esperit amb què es va iniciar  la campanya per 
aconseguir definitivament el reconeixement de les seleccions esportives catalanes, i no tan sols es 
manté sinó que la seva força és cada vegada més gran, en nombre d’adhesions i en arguments.

Catalunya  ha  estat  històricament  qui  ha  impulsat  la  creació  de  federacions  internacionals, 
esdevenint-ne així un membre de ple dret,  però l’etapa franquista va tenir molt a veure amb la 
situació actual, ja que l’any 1941, les federacions catalanes van ser suprimides. 

Durant aquests dies s'està projectant una sèrie d'espots televisius i anuncis en premsa escrita amb 
l'eslogan  “Una Nació,  una  Selecció”  amb la  participació  de  representants  de  la  societat  civil 
catalana.

Vista  la  solicitud  de  la  Plataforma  Pro  Seleccions  Esportives  Catalanes  perquè  les  institucions 
catalanes s'adhereixin a aquesta Campanya.

És per aquests motius, que s'acorda:

PRIMER: Donar suport explícit a la Campanya  “Una Nació, una Selecció”  promoguda per  la 
Plataforma Pro Seleccions Esportives Catalanes.

SEGON:  Realitzar  una  aportació  econòmica  de  300 euros  que  ajudaran  a  pagar  el  cost  de  la 
campanya.

TERCER: Notificar el present acord al President de la Generalitat de Catalunya, al President del 
Parlament  de  Catalunya,  al  President  del  Govern  Espanyol,  a  la  Plataforma  Pro  Seleccions 
Esportives Catalanes, al Consell de l'Esport  i a tots els grups del Parlament de Catalunya.

HISENDA I RÈGIM INTERIOR

TRETZÈ PUNT: APROVACIÓ FACTURES PENDENTS ANY 2005

El Sr. Interventor fa un breu resum del dictamen a aprovar.

El Sr. Vallverdú diu que si només s'aproven les factures s'han d'aprovar, perquè en cas contrari la 
gent no cobraria. El problema és el perquè queden sense pagar o el perquè s'ha disparat la despesa.

El Sr. Huguet diu que el dictamen és molt clar i que si no s'aprova no es paga. Diu que s'ha fet el 
pressupost malament perquè la brossa, que puja 67.000 euros, s'hauria d'haver previst. Diu que no 
s'entenen algunes com neteja o brossa. Diu que la vinculació de segons quines partides tampoc 
s'entén. Diu que això denota un descontrol i queda reflexat que el pressupost estava molt mal fet. 
Votaran favorablement perquè la gent pugui cobrar.

El Sr. Mogas diu que votaran favorablement perquè els proveidors puguin cobrar. Diu que hi ha una 
mala gestió de l'equip de govern, diu que si que estava pressupostada la brossa però que per les 



vinculacions es va destinar a altres coses com serveis aliens, publicitat o festes. Diu que aquesta 
vinculació no hauria d'existir, doncs no troba lógica una vinculació entre brossa i festes. Diu que ell 
va dir que del pressupost del 2005 hi havia un 19% de compliment pel que feia a les despeses 
d'inversió i li van dir que encara no estava acabat i que canviaria, però una vegada comptabilitzades 
totes les despeses el compliment ha estat d'un 20%. Demana que s'expliqui.

El Sr. Jané diu que això és conseqüència de la vinculació, doncs tot i que la brossa estava prevista 
per la vinculació s'ha hagut de fer front a altres despeses. Diu que les factures que es comptabilitzen 
primer s'han de satisfer abans. Diu que les vinculacions es poden canviar però que això és un altre 
tema. Diu que pel que fa al compliment de la despesa d'inversió, es podrà parlar de tants per cent 
amb la liquidació definitiva.

El Sr. Huguet diu que és un descontrol  perquè si no es dota de més diners les partides que s'han 
passat  tornarà  a  passar  el  mateix.  Diu  que  no  s'haurien  de  fer  vinculacions  amb  partides  tan 
diferents.

El Sr. Jané diu que ja ha explicat el fet de les vinculacions i que  ja estudiaran fer altres tipus de 
vinculacions. Diu que pel que fa al punt que es proposa no representa més del 2% de desviament del 
pressupost.

El Sr. Alcalde diu que és quelcom habitual a tots els Ajuntaments haver de fer aquests retocs i que, 
com ha dit el Regidor d'Hisenda, és un desviament molt petit.

 Sotmès el dictamen a votació s'aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord:

1. FETS.

• Hi  ha  una  relació  de  factures  per  un  import  total  de  99.166,51  euros  que  figuren  a  l’ 
expedient i de les quals es pretén el seu pagament.

• En quant a l’ efectivitat del subministrament o realització del servei consta a l’ expedient la 
conformitat per part del regidor de l’ àrea. 

• Es suposa que existeix una ordre municipal de l’alcalde o del regidor corresponent per a l’ 
execució  del  subministrament/servei/obra  i  per  altra  banda  es  presumeix  la  bona  fe  del 
contractista.

• Falta el procediment administratiu de contractació i/o consignació pressupostària suficient 
per fer front a la despesa quan es va realitzar.

• S’ informa de l’ existència de consignació pressupostària per fer els pagaments a càrrec del 
pressupost actualment en vigor, és a dir, el pressupost de l’ any 2006, sens perjudici dels 
reparaments que per aquesta intervenció es fan de les factures.

• Hi ha el preceptiu informe d’ intervenció.

2. FONAMENTS JURÍDICS.

a) La legislació aplicable en aquesta matèria  és la següent d’ acord amb aquest ordre de jerarquia 
de fonts:

– RDL 2/2000 de Contractes de les Administracions Públiques
– Llei Reguladora de les Hisendes Locals.
– Llei 7/1985, de 2 d’ abril, Reguladora de les Bases de Règim Local.



– Reial Decret Legislatiu 781/86, de 18 d’ Abril.
– Reglament de Contractes de l’ Estat.
– RD 500/1990 de 20 d’ abril de desenvolupament de la Llei 39/88 reguladora de les 

hisendes locals.

b)  L’  article  173.5 de  la  Llei  Reguladora  d’  Hisendes  Locals  disposa  que  “  no podran 
adquirir-se compromisos de despesa per quantia superior a l’ import dels crèdits autoritzats en els 
estats  de  despesa,  essent  nuls  de  ple  dret  els  acords,  resolucions  i  actes  administratius  que 
infringeixin l’ expressada norma sens perjudici de les responsabilitats que impliquin”.

c  )  L’   article  62  de  la  Llei  30/1992,  de  26  de  novembre,  de  Règim  Jurídic  de  les 
Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú assenyala que “ els actes de les 
Administracions  Públiques  dictats  prescindint  total  i  absolutament  del  procediment  legalment 
establert són nuls de ple dret”.

d ) Considerant el que disposen els articles 26.2 ©) i 60.2) del Reial Decret 500/90, de 20 d’ 
abril, pel qual es desenvolupa la LRHL en matèria de pressupostos poden aplicar-se als crèdits del 
pressupost  en  vigor  obligacions  procedents  d’  exercicis  anteriors  corresponent  al  Ple  de  la 
Corporació el reconeixement d’ aquestes obligacions, en el cas d’ existir consignació pressupostària 
en les diferents partides de l’ Estat de despeses del pressupost vigent.

Per tot allò exposat, s'acorda:

• Autoritzar, comprometre i reconèixer les obligacions corresponents a les factures incloses en 
el  present  expedient  de  reconeixement  extrajudicial  1/2006 amb aplicació a  les partides 
pressupostàries corresponents del pressupost en vigor, per tenir consignació pressupostària 
adequada i suficient.

PUNTS D'URGÈNCIA

El Sr. Alcalde comenta que els punts d'urgència a incorporar en aquest Ple són els següents:

• Projecte “Pequeñas Ciudades, Grandes Emociones”
• Moció pel Dret a Decidir

Correspon procedir a la votació de la urgència dels esmentats punts, acordant-se per unanimitat la 
procedència del seu estudi i votació.

El  Sr.  Carreras  demana  la  paraula  i  diu  que  creu  que  la  Moció  presentada  per  ERC s'hauria 
d'estudiar amb més deteniment i per aquest motiu demana que la retirin.

El Sr. Huguet diu que si cal es podria aturar el Ple durant deu minuts i així poder estudiar-la.

El Sr. Carreras diu que com és quelcom del 18 de febrer no creu que passi res si es passa al proper 
Ple.

El Sr. Mogas diu que la presenten perquè el 6 de març acaba el debat de l'Estatut a Madrid i que 
s'hauria d'enviar amb immediatament.



El Sr. Carreras diu que el seu grup s'abstindrà per no poder estudiar la proposta.

El Sr. Mogas diu que respecten el seu criteri però no la retiren.

El Sr. Huguet diu que es pot parar per estudiar-ho.

CATORZÈ PUNT: PROJECTE “PEQUEÑAS CIUDADES, GRANDES EMOCIONES”.

El  Sr.  Martí  diu  que  el  projecte  “Pequeñas  Ciudades,  Grandes  Emociones”persegueix  com  a 
finalitat principal crear un producte turístic singular i diferenciat, format per un grup homogeni de 
municipis historico-artístics, que compleixin un seguit de condicionants i requisits de qualitat amb 
la finalitat de treballar en xarxa per potenciar el seu desenvolupament turístic. Diu que entre d'altres 
municipis està Olite, que a més a més és l'impulsor.

El Sr. Vallverdú diu que s'ha llegit el projecte i que hi ha errades, Vol saber si l'aportació serà de 
6.000 euros anuals.

El Sr. Martí diu que ens trobem a la primera fase. Diu que pel període 2006-2007 s'ha previst uns 
12.000 euros.

El Sr. Huguet diu que l'informe i el nom del projecte podria ser en Català.

El Sr. Carreras diu que hom ha d'entendre que el projecte que s'ha de presentar a Madrid sigui en 
castellà. Diu que un cop formalitzat el consorci ja es lluitarà perquè estigui en català.

El Sr. Andreu diu que el turisme de Montblanc s'està espanyolitzant. Diu que en un primer moment 
es crea un lligam amb els històtops que és d'influència occitana. Diu que ara es deixa el camí occità 
i opten per la corona catalano-aragonesa. Diu que el que s'ha de fer és optar per una opció i no anar 
canviant de criteri. Diu que
 s'està anant de mal en pitjor.

El Sr. Carreras diu que el Sr. Andreu planteja aquest tema com la OPA d'Endesa on és o Catalunya 
o França. Diu que no s'ha de polititzar tant les coses i buscar el que és millor pel turisme. Pregunta 
si ell fa ús del català al Congrés.

El Sr. Alcalde diu que que és un tema menor el que el projecte vingui d'una banda o d'una altra, sinó 
allò important és que sigui interessant pel turisme i pel poble de Montblanc.

Sotmès el dictamen a votació s'aprova per vuit vots a favor dels grups ApM, CiU i GdP i cinc 
abstencions dels grups ERC i IpM, adoptant-se el següent acord:

Vist que el projecte “Pequeñas Ciudades, Grandes Emociones”persegueix com a finalitat principal 
crear  un  producte  turístic  singular  i  diferenciat,  format  per  un  grup  homogeni  de  municipis 
historico-artístics, que compleixin un seguit de condicionants i requisits de qualitat amb la finalitat 
de treballar en xarxa per potenciar el seu desenvolupament turístic.

Vist que dels estudis previs realitzats i informats pel tècnic de turisme s'en desprén que en el mercat 
turístic  actual,  cada  vegada  més  globalitzat  i  competitiu,  resulta  a  vegades  complicat  per  un 
municipi petit, treure tot el seu potencial.

Vistes les possibilitats que ofereix poder formar part d'aquest projecte de municipis de totes les 
arees geografiques d'Espanya pel turisme de Montblanc.



Vista que la forma de gestió més adequada per aquests tipus de projectes amb diferents municipis 
pot ser el Consorci de municipis o bé l'Associació de Municipis, essent la primera l'escollida per 
l'hagilitat en la pressa de decissions.

Es per tots aquests motius que s'acorda:

PRIMER: Manifestar la voluntat de poder formar part del Projecte “Pequeñas Ciudades, Grandes 
Emociones” i  col.laborar activament en la creació i gestió Consorci de municipis que es crearà pel 
seu desenvolupament.

SEGON: Notificar el present acord als municipis interessats en aquest projecte, al Departament de 
Turisme de la Generalitat i a la Secretaría General de Turismo.

QUINZÈ PUNT: MOCIÓ  PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL D’ERC “SOM UNA 
NACIÓ I TENIM EL DRET DE DECIDIR”

El Sr Vallverdú diu que si es pot explicar una mica.

El Sr. Mogas diu que es volia presentar al febrer però que com no hi va haver Ple la presenten ara. 
Diu que hi ha unes 400 entitats adherides. Diu que no entendria que CiU no votés a favor si ha votat 
a favor el de les seleccions esportives catalanes.

El Sr. Carreras diu que ell està d'acord en diferents punts de la moció però que com està parlant per 
altre gent s'hauran d'abstenir per no poder valorar-ho.

La Sra. Foguet diu que estan d'acord amb la majoria de punts però que la urgència només prové de 
la necessitat d'un grup de tenir recolçament a Madrid.

Sotmès el  dictamen a votació s'aprova per  sis  vots  a  favor dels  grups ERC, IpM  i  GdP i  set 
abstencions dels grups ApM i CiU , adoptant-se el següent acord: 

Més d’un centenar d’entitats de Catalunya procedents d'una àmplia pluralitat de sectors socials i 
polítics catalans, han constituït la Plataforma Pel Dret a Decidir per tal d’impulsar una campanya en 
defensa de la proposta d’Estatut aprovada pel Parlament de Catalunya i els drets del poble català.  
Aquesta campanya, que comprendrà diverses activitats, va tenir com a acte central la celebració 
d’una gran manifestació unitària a Barcelona, el passat dissabte 18 de febrer amb el lema "Som una 
nació i tenim el dret de decidir!"

És per això que, amb la consciència ben clara de la importància de l’actual moment històric pel 
futur de l’autogovern de Catalunya, s' acorda:

PRIMER: Adherir-se a la campanya ciutadana impulsada per la Plataforma pel Dret a Decidir.

SEGON:  Rebutjar el clima hostil creat des de diversos cercles antidemocràtics en contra de les 
legítimes aspiracions polítiques i democràtiques del nostre país

TERCER: Poder exercir el dret a decidir per tal de garantir que les polítiques que es duen a terme 
estiguin d'acord amb les aspiracions i les necessitats del poble català i per tal d'afavorir el progrés 
social en drets de ciutadania i immigració, drets socials i laborals, llengua i cultura, medi ambient, 
polítiques de gènere, habitatge, tecnologies de la comunicació, educació, salut i  seguretat,  entre 
d'altres



QUART: Fer arribar aquest acord a la Plataforma pel Dret a Decidir, a l’Associació Catalana de 
Municipis, a la Federació de Municipis de Catalunya i al president del Parlament de Catalunya i als 
diferents grups amb representació en aquesta cambra. 

SETZÈ PUNT: PRECS I PREGUNTES

El Sr. Vallverdú diu que a la zona de la caserna de la Guàrdia Civil hi ha molt trànsit de vehicles. 
Diu que hi ha molts nens i no hi ha cap pas de vianants. Diu que els cotxes corren molt perquè les 
bandes rugoses, com que feien molt de soroll, van estar picades pels mateixos veïns. Per altra banda 
diu que el que també passa és que a la sortida dels col·legis hi ha zones de cotxes aparcats en segona 
i tercera fila. Diu que s'hauria de solucionar el tema.

El Sr. Huguet diu que s'ha d'intentar no cometre tantes errades als dictàmens i als escrits que es fan. 
Diu que  a  la  Carretera  N-240 hi  ha molts  accidents  i  vol  saber  que s'està  fent  per  millorar  la 
situació. Pregunta sobre la llicència d'obertura del local de cap d'any. Vol saber com està l'expedient 
de la UA-4. Demana al Sr. Alcalde que expliqui el tema de l'expedient sancionador de l'arranjament 
irregular dels camins.

El  Sr.  Combalia  vol  donar  les  gràcies  al  Departament  de  Salut  per  l'obertura  del  Servei  de 
Radiologia i Rehabilitació, doncs s'ha atès una reivindicació repetida dels ciutadans de Montblanc. 
Diu que a la premsa sembla que hagi sigut l'Ajuntament qui destina els serveis i vol deixar clar que 
qui pagarà és el PIUS Hospital de Valls. Diu que els seu grup ha tingut queixes de veïns que diuen 
que hi ha un semàfor que des de finals d'any no funciona bé, fet que ocasiona ensurts i accidents 
lleus. Demana que s'arregli el semàfor i que es torni a pintar la senyal de stop.

El Sr. Mogas diu que en el tema de l'arranjament de camins l'Alcalde va actuar malament i, fins i 
tot, li va faltar al respecte. Diu que de moment ja ha costat 11.000 euros de la subvenció que s'ha 
perdut. Diu que inicialment es va sancionar a l'Ajuntament amb dos anys de no poder demanar 
altres subvencions però ara s'ha tret aquesta sanció. Diu que hi ha un expedient sancionador obert 
per sis accions. Li demana a l'Alcalde que deixi estar els camins si no sap fer les coses. Diu que 
l'Alcalde ha estat jutjat per desobediència i que anteriorment per una acció seva va ser apedregat un 
camió de bombers. Diu que les subvencions de joventut  de 9.000 i 3.500 euros s'han retornat i vol 
saber el perquè. Diu que acceptant subvencions i després retornar-les fa una mala imatge davant 
l'òrgan que la va atorgar. Diu que no hi ha coherència doncs si es rep una subvenció per muralla, vol 
saber perquè és canvia pel carrer Tossas i després es canvia pel carrer de la Vinya. Vol saber si les 
obres de l'oficina de turisme tenen llicència.  Vol saber perquè no s'acaba d'urbanitzar el  carrer 
Senan.

El Sr. Andreu diu que hi ha uns veïns del Carrer Font del Vall que van signar amb l'Alcalde una 
opció de compra per 15 milions de pessetes que no s'ha portat a terme. Diu que aquest acord es va 
fer a esquenes del Secretari i l'Interventor de l'Ajuntament que no saben res i que no consta en cap 
Junta  de  Govern  Local.  Diu  que  s'ha  d'esperar  que  l'opció  de  compra  amb la  Sra.  Fornell  es 
compleixi, doncs si l'Ajuntament arriba a acords aquests s'han de complir. Diu que de la muralla val 
més no preguntar perquè com no s'ha fet res no cal perdre el temps. Diu que al Pont de la Fusta en 
molt poc temps hi ha hagut dos accidents. Demana que s'envii una carta al Sr. Alberto Hernández i 
una altra al Sr. Vilanova per tal que busquin solucions.

El Sr. Alcalde diu que en el cas de la manca de passos de vianants s'està treballant per solucionar-
ho, però que els conductors també se salten els límits de velocitat. Diu que intenten solucionar les 
sortides dels col·legis. Diu que pel que fa al Pont de la Fusta ja s'ha demanat per escrit solucions al 
Ministeri. Diu que és cert que hi ha una denúncia pel tema de l'arranjament de camins i que ja es va 



explicar. Diu que la UA-4 s'està acabant de redactar i que en breu s'aprovarà. Diu que ens em de 
felicitar tots per tenir el Servei de Radiologia i Rehabilitació i que l'Ajuntament també ha participat 
en aconseguir-ho. Diu que pel que fa al semafor s'està treballant per reduïr els riscos i reparar el 
semàfor, però que té un cost de 6.000 euros. Diu que pel que fa a les subvencions de joventut va ser 
demanada per Barjaula i per l'Ajuntament i com que no pot ésser unida s'ha hagut de renunciar. Pel 
que fa al canvi de l'obra subvencionada, s'ha considerat més adequat demanar el canvi doncs no hi 
havia prou finançament. Diu que pel que fa al Carrer Senan diu que quan es facin altres troços es 
farà.

El Sr. Andreu diu que una persona del públic li ha fet un gest despectiu amb el dit.

El Sr. Alcalde diu que ell no ha vist res però demana a la persona del públic que digui si ho ha fet.

La persona del públic diu que ho ha fet , que demana disculpes i que el Sr. Andreu també ha fet 
quelcom d'igual i espera que també faci el següent.

El Sr. Alcalde el convida a abandonar la Sala.

El Sr. Andreu pregunta perquè no es va registrar d'entrada l'opció de compra.

El Sr. Alcalde diu que els documents interns no es registren.

El Sr. Huguet demana col.laboració per fer informes del mal estat de la carretera.

No havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a un quart d'una de la matinada, i per 
constància del que s’hi ha tractat i  dels acords adoptats, s’estén la present acta que signa el Sr. 
Alcalde, junt amb el Secretari, que certifica.

DILIGÈNCIA: Per fer constar que aquesta acta consta de  9  folis números                a
                  , ambdós inclosos.


